

輔導科 107 年度 5 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in

May, 2018

1. 「縱橫職場-求職一把罩」系列活動

“Tips for Finding Jobs” Activity

5 月 10 日下午財團法人臺灣更生保護會新北分會於中正堂舉辦「縱橫職場-求職一把罩」系列活動，由輔導員謝長叡主持，義一、義二班共 98 名收容人參加。

In the afternoon of May 10, the New Taipei Branch of Taiwan Aftercare Association held the “Tips for Finding Jobs” activity in the Zhong-Zheng Hall. It was hosted by the advisor Chang-ruì Xie and there are 98 inmates from Class Yi 1 and 2 attending it.

相關照片



相關照片





2. 「佛誕孝親感恩祈福會」浴佛活動

Vesak Day Ceremony

5月18日本所與佛教慈濟慈善事業基金會於中山堂共同舉辦「佛誕孝親感恩祈福會」浴佛活動，活動由所長主持，分為上、下午場次，上午場由一教區收容人共200名參加，辦理志工共70名，下午場由三教區收容人共287名參加，辦理志工共61名。

On May 18, Tzu Chi Foundation and the center held the Vesak Day ceremony in Zhong-Zheng Hall together. It was hosted by the superintendent and there are 200 inmates and 70 volunteers attending the ceremony in the morning and 287 inmates and 61 volunteers in the afternoon.

相關照片



相關照片



2. 「2018 舞動 漸凍靈魂」生命教育講座

Speech: “2018 Dancing to Move the Frozen Soul”

5月24日下午本所與中華民國運動神經元疾病病友協會於中正堂共同辦理「2018 舞動 漸凍靈魂」生命教育講座，活動由所長主持，來賓為林月姑、李文瑄等3名，平一、平二班共131名收容人參加。

In the afternoon of May 24, Taiwan Motor Neuron Disease Association and the center held the speech: “2018 Dancing to Move the Frozen Soul” together. It was hosted by the superintendent and 3 guests including Miss Yue-Gu Lin and Wen-Xuan Li giving the speech. There are 131 inmates from Class Ping 1 and 2 attending it.

相關照片



相關照片



4. 「認識酒癮認識自己」專題演講

Speech: “Knowing the Alcoholism, Knowing Yourself”

5月28日下午本所於中正堂舉辦「認識酒癮認識自己」專題演講，由陳妙平社工師主持，桃園療養院臨床心理科劉瑞楨主任擔任講座，平三、平四班共150名收容人參加。

In the afternoon of May 28, the center held the speech: “Knowing the Alcoholism, Knowing Yourself”. It was hosted by the social worker Miao-Ping Chen and given by Rui-Zhen Liu, the Section Chief of the Clinical Psychology, Taoyuan Psychiatric Center, Ministry of Health and Welfare. There are 150 inmates from Class Ping 1 and 2 attending the speech.

相關照片



相關照片





5. 「簡單學會靜坐 讓我身心靈自在」公益心靈講座

The Speech for Charity: “To Learn to Sit in Meditation Easily, to Keep the Body, Mind and Spirit Free”

5月31日下午本所與財團法人好很好非常好文化基金會於中正堂共同辦理「簡單學會靜坐 讓我身心靈自在」公益心靈講座，活動由副所長主持，來賓為謝長川講師等4名，社一、醫療、觀察勒戒班共108名收容人參加。

In the afternoon of May 31, Ok-Good-Very-Good Foundation and the center held the speech for charity: “To Learn to Sit in Meditation

Easily, Keep the Body, Mind and Spirit Free” together. The speech was hosted by the deputy superintendent. There are 4 guests including the speaker Mr. Chang-Chung Xie and 108 inmates attending it.

相關照片



相關照片

